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انتقاد از خرید و فروش مجوز برخی اصناف
وزیر امور اقتصادی و دارایی: باید صدور مجوز 

برای ورود به برخی اصناف تسهیل شود.
وزیر امور اقتصادی و دارایی با انتقاد از خرید 
و فروش مجوز برخی اصناف و مشاغل گفت: باید 
تسهیل  اصناف  برخی  به  ورود  برای  مجوز  صدور 

شود.
مشترک  همایش  حاشیه  در  دژپسند  فرهاد 
جمع  در  کارشناسان  کانون  و  عالی  شورای 
خبرنگاران با اشاره به برگزاری آزمون برای برخی 
یکسری  وجود  یا  و  نیرو  درخصوص جذب  اصناف 
استاندارد های جمعیتی برای آن صنف، افزود: این 
موضوع مانع از آن می شود که ورود و خروج به آن 

صنف به سهولت صورت گیرد.
وی با بیان اینکه افزایش تقاضا برای یک صنف 
باعث ارزش یافتن مجوز های دریافتی قبلی می شود 
گفت:: در برخی موارد ارزش مجوز های دریافت شده 
قبلی با قیمت ۵/۳ میلیارد تومان، ۲ میلیارد و ۷۰۰ 
میلیون، یک و نیم میلیارد تومان و حتی در برخی 

موارد ۴۰۰ میلیارد تومان به فروش رسیده است.
را هدف گذاری  ما دو صنف  افزود:   دژپسند 
به  امیدواریم  و  رسیدیم  بندی  جمع  به  و  کردیم 
شکل  از  مانع  تا  بایستیم  آن  اجرای  برای  جدیت 

گیری روند فساد شود.
فروش  و  خرید  مجوز های  اینکه  بیان  با  وی 
شده، مجوز های کسب و کار است گفت: به عنوان 
دانشنامه،  و  مدرک  دریافت  با  داروساز  یک  مثال 
موضوع،  این  و  می کند  اقدام  داروخانه  ایجاد  برای 
تابع شرایطی است که اگر این شرایط روان سازی 
نشود، ممکن است مشکلاتی را ایجاد کند که صنف 
همین  نیز  کارشناسی  نیز  و  دفترخانه  و  وکالت 

حالت را دارد.
جذب  و  کارشناسی  آزمون  برگزاری  دژپسند 

۱۰ هزار نیرو را گام بسیار مثبتی در ایجاد رقابت 
برای  ابراز  این  از  باید  افزود:  و  دانست  بیشتر 

جلوگیری از فساد، استفاده شود.
وی در خصوص واگذاری ها به بخش خصوصی 
گفت::  نیز  دولت  سازی  چابک  و  خصولتی  نه 
به  که  شده  دقت  سال  چند  این  در  خوشبختانه 

بخش خصوصی واقعی واگذار شود.
دژپسند با بیان اینکه ما امسال عرضه داشتیم 
افزود: به علت اصرار به واگذاری به بخش خصوصی 

واقعی، نتوانستیم به فروش برسانیم.
وی با اشاره به عرضه سهام هفت بنگاه در مرحله 
یعنی ۲۰  بوده  بلوکی  واگذاری،  این  گفت::  نخست 
درصدی که در اختیار دولت بود، عرضه شده است، 

اما شرایط فروش فراهم نبوده و فروخته نشده است.
آغاز  را  فروش  دوباره  اکنون  افزود:  دژپسند   
و  کردیم  عرضه  را  شیراز  پالایشگاه  و  ایم  کرده 

امیدوارم که به فروش برسد و از سوی دیگر سهم 
دولت در هپکو را عرضه کردیم.

تا  کرد:  اضافه  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
داشت  خواهیم  زیاد  را  موارد  نوع  این  سال  پایان 
و امیدواریم که این زمینه را فراهم کنیم که تمام 

نقدینگی های جامعه را جذب بازار سرمایه کنیم.
وی در خصوص ۱۰ برابر شدن واگذاری اموال 
و دارایی های دولت در بودجه سال آینده نیز گفت:: 
ما برای کوچک سازی دولت و واگذاری شرکت ها و 

اموال دولت، برنامه داریم.
دژپسند افزود: ما در سال آینده به شرکت ها 
محدود نمی شویم و اموال و دارایی های مازاد دولت 
داریم  کار  دستور  در  نیز  ابنیه  و  ملک  ازجمله  را 
واگذار  نشده،  یا  شده  )افراز(  تفکیک  صورت  به  و 

خواهد شد.
یک  گفت:  نیز  آن  تحقق  میزان  درباره  وی 

در  تبصره  آن  اگر  که  شده،  ارائه  جامعی  تبصره 
این هدف  امیدواریم که  برسد،  به تصویب  مجلس 

را محقق کنیم.
کارشناسی  سپردن  خصوص  در  دژپسند   
برخی واگذاری ها به اشخاص خاص که در همایش 
کارشناسان مطرح  کانون  اعضای  از  یکی  از جانب 
خصوص  این  در  اختلالی  اگر  کرد:  تصریح  شد، 

باشد، حتما متذکر خواهم شد.
درخصوص  دارائی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
و  شرکت ها  برخی  سوی  از  ارزی  وام های  دریافت 
این  پرداختن  باز  سررسید  و  تولیدی  کارخانه های 
تسهیلات و تاکید دولت بر بازگرداندن ارزی آن و 
به نوسان زیاد  با توجه  تولیدی  بر واحد های  فشار 
دریافت  کارخانه ها  که  ارزی  وام  گفت:  ارز  قیمت 
کردند، برای تولید با رویکرد صادرات بوده بنابر این 
اکنون که تولید می کنند، صادرات انجام می دهند 
و برگشت صادرات هم با ارز صورت می گیرد و این 

موضوع برطبق قرارداد است.
دژپسند افزود: اما دولت تسهیلاتی ایجاد کرده 
و آخرین اصلاح آیین نامه در دستورکار کمیسیون 
اقتصاد است و دوشنبه در کمیسیون فرعی تصویب 
شده و در آینده نزدیک در دولت مطرح و تعیین 

تکلیف نهایی می شود.
وی با بیان اینکه سالهاست که این تسهیلات 
برای  گفت::  می شود،  برگردانده  ریالی  صورت  به 
بازپرداخت ریالی نیز تسهیلاتی در نظر گرفته شده 

و چند بار این تسهیلات تمدید شد.
دژپسند گفت: دولت برای تسهیل بازپرداخت 
این وجوه، کلی از شرایط را با محوز های قانونی که 
وجود داشته کوتاه آمده است و این افراد می توانند 
را  خود  وام  و  تبدیل  ریال  به  خاص  نرخ  با  را  ارز 

بازگردانند.

پروژه توسعه زیرساخت فیبرنوری 
ایرانسل به اراک رسید

شهر  نوری  فیبر  زیرساخت  توسعه  پروژه 
اصلی  سایت های  ترافیک  انتقال  برای  اراک 

شرکت ایرانسل افتتاح شد.
به گزارش امتیاز، روز، ۱۱ دیماه ۱۳98، 
و  ایرانسل  همکاری  جدید  فاز  آغاز  مراسم 
زیرساخت های  توسعه  برای  اراک  شهرداری 
فیبرنوری در شهر اراک با حضور مهندس مهدی 
کریم  محمد  ایرانسل،  پروژه  معاون  رضایی، 
ابوالفضل عسکری رئیس  اراک،  شفیعی شهردار 
ارتباطات شهرداری  و  اطلاعات  فناوری  سازمان 
نوسازی  و  تحول  معاون  آخانی  زهرا  اراک، 
اقتصادی  معاون  فرخی  سعید  مرکزی،  استان 
اعضای شورای شهر  از  و جمعی  استان مرکزی 

و معاونین شهرداری اراک، برگزار شد.
اراک  شهرداری  و  ایرانسل  این  از  پیش 
زیرساخت های  »توسعه  برای  نامه ای  تفاهم 

فیبرنوری شهر اراک« امضا کرده بودند.
معاون پروژه ایرانسل در این مراسم با اشاره 
برای  ارتباطی  زیرساخت های  توسعه  اهمیت  به 
ارائه خدمات دیجیتال به مشترکان، گفت: »ما با 
هدف ارائه بهتر خدمات به مشترکان و همچنین 
همکاری  پروژه  این  در  دیتا  باند  پهنای  ارتقای 

می کنیم.«
شبکه،  »این  داد:  ادامه  همچنین  وی 
بتوانیم  تا  کرد  خواهد  فراهم  را  زیرساختی 
را در سطح  بالاتری  با کیفیت  و  پایدار  خدمات 
شهر اراک داشته باشیم، چرا که نسل های بعدی 
تکنولوژی مثل ۵G، بیش از پیش به شبکه فیبر 

نوری نیازمند است.«
شهردار اراک نیز ضمن اشاره به حمایت های 
شهر  هوشمندسازی  برای  اراک  شهر  شورای 
و  گرفته  صورت  مذاکرات  به  توجه  »با  گفت: 
برنامه هایی که مد نظر قرار گرفته است، مطمئناً 
در  می تواند  پروژه  این  در  همکاری  با  ایرانسل 
هوشمند  شهر  زمینه  در  بهتری  خدمات  آینده 

نیز به ما ارائه دهد.«
اراک  شهرداری  و  ایرانسل  همکاری  تفاهم 
با هدف افزایش کیفیت خدمات و ارتقای پهنای 
و  اراک  شهر  در  ایرانسل  مشترکان  دیتای  باند 
ترافیک  انتقال  برای  فیبرنوری  زیرساخت  ایجاد 
سایت های اصلی شرکت ایرانسل در سطح شهر، 
فاز  در  آن  اجرایی  مراحل  امروز  و  شد  امضا 

نخست، افتتاح شده است.
پس از برگزاری چندین جلسه برای مذاکره و 
بررسی جوانب فنی و اجرایی این همکاری، ایرانسل 
و شهرداری اراک برنامه های خود برای اجرایی شدن 
این طرح را مورد ارزیابی قرار دادند تا این پروژه 

ظرف مدت یکسال به بهره برداری برسد.
شهرداری  تفاهم نامه،  این  مفاد  به  توجه  با 
اراک بصورت مشارکتی مجوزهای لازم برای این 
توسعه را صادر خواهد کرد و ایرانسل دانش فنی 
نیاز  مورد  شبکه  اجرای  برای  لازم  تجهیزات  و 

طرفین را تدارک خواهد دید.

همتی، شهادت سردار سلیمانی را 
تسلیت گفت

رئیس بانک مرکزی، شهادت سردار پرافتخار 
اسلام، مظهر مقاومت و رشادت حاج قاسم سلیمانی 
پیام،  این  در  همتی  الناصر  گفت.عبد  تسلیت  را 
و  مقاومت  مظهر  اسلام،  پرافتخار  سردار  شهادت 
رشادت، سردار سپهبد حاج قاسم سلیمانی را به 
محضر مقام معظم رهبری، سرداران و فرماندهان 
به ویژه  و  ایران  قدرشناس  ملت  اسلامی،  ایران 
خانواده معزز ایشان تسلیت گفت و خاطرنشان کرد: 
فرماندهی مدبرانه و قدرتمند این شهید در دفاع از 
مقاومت اسلامی و همچنین منش مردمی ایشان هر 
روز و همیشه در دل و ذهن مردم ایران و ملت های 

آزادی خواه باقی خواهد ماند.

پیام تسلیت مدیران و کارکنان بانک 
ملی ایران در پی شهادت سردار 

سرافراز قاسم سلیمانی
شهادت هنر مردان خداست و شهید عالی مقام 

حاج قاسم سلیمانی به راستی مرد خدا بود.
به گزارش امتیاز؛ مدیرعامل، اعضای هیات مدیره 
و مدیران و کارکنان بانک ملی ایران طی پیامی مشترک 
مقاومت سپهبد شهید حاج  شهادت سردار جبهه های 
قاسم سلیمانی را به رهبر معظم، خانواده شهید گرانقدر 
و ملت شریف ایران تسلیت گفتند. در این پیام آمده : 
قطعا از خون پر برکت این شهید گرانقدر،  ده ها سلیمانی 
تمام  سینه  رشید   سردار  این  داغ  اما  جوشید،  خواهد 

آزادگی خواهان را فشرد.
روحش شاد و راهش پر رهرو باد.

با نگاه به آخرین تحولات در زمینه فناوری نسل پنجم )5G(؛
بیست و پنجمین کنفرانس بین المللی 
کامپیوتر با حمایت ایرانسل برگزار شد

بین المللی  کنفرانس  پنجمین  و  »بیست 
کامپیوتر انجمن کامپیوتر ایران« در روزهای ۱۱ و 
۱۲ دی ماه ۱۳98 در دانشگاه علم و صنعت ایران 
در حال برگزاری است و ایرانسل به عنوان حامی 

اصلی در این کنفرانس حضور دارد.
این  به گزارش امتیاز، مهمترین محورهای 
کنفرانس شامل شبکه های نسل بعد، فناوری های 
هسته ۵G، کاربردهای بومی سازی شده ابری برای 
انتقال   ،۵G شبکه  هسته  در  برنامه پذیری   ،۵G
اینترنت ۵G، واسط هوایی   ،۵G تجارت در عصر
 ،۵G کارایی  نیازمندی های  کاربر،  قطعات  و   ۵G
زمانبندی پروژه ۵G در ایران و شبکه های تعریف 
شده توسط نرم افزار است و شرکت کنندگان در این 
با  ایرانسل،  با حضور در غرفه  کنفرانس می توانند 
آخرین محصولات و خدمات ایرانسل در این زمینه 
آشنا شوند. همچنین ایرانسل با حضور در پنل ویژه ای 
در این کنفرانس، آخرین دستاوردهای خود در زمینه 
فناوری نسل پنجم )۵G( را با حاضران به اشتراک 
گذاشت. در این پنل که مهندس مجتبی کردی، 
مدیر ارشد فروش سازمانی ایرانسل در آن حضور 
داشت، آخرین تحولات جهانی در زمینه حرکت به 
سوی نسل پنجم مورد بحث و تبادل نظر قرار گرفت.

وزیر صمت: مشکلی در تامین کالاهای اساسی نداریم
وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان اینکه به میزان کافی در کالاهای 
اساسی مردم ذخیره سازی شده  است، گفت: مشکلی در تامین کالاهای 

اساسی به ویژه دربرنج، شکر و همچنین گوشت و مرغ نداریم.
 رضا رحمانی در حاشیه بازدید از مجتمع انبارهای شهید امین زاده 
شهرستان بهارستان در جمع خبرنگاران اظهار داشت: یکی از برنامه های 
اساسی این وزارتخانه، بررسی مداوم برخی اقلام اساسی موجود در کشور 

و تنظیم بازار است.
وی افزود: مشکلی از لحاظ تامین کالاها و اقلام مورد نیاز و ضروری 
و  تاریخ مصرف مدیریت شده  به  توجه  با  اقلام  تمامی  و  نداریم  مردم 

متناسب با نیاز بازار در کشور توزیع می شود.
رحمانی تصریح کرد: سردخانه شهید امین زاده به عنوان یکی از 
مراکز اصلی در توزیع اقلام اساسی محسوب می شود که بعد از نگهداری و 
ذخیره سازی اقلام، آن را برای تنظیم بازار در سطح کشور توزیع می کند.
وزیر صمت در ادامه سفر یک روزه خود به مناطق جنوب غربی 
استان تهران، یک شرکت مهندسی در حوزه تولید انواع قطعات خودرو 

را افتتاح کرد.

با سرمایه گذاری ۲۰۰  تولیدی  واحد  این  باره گفت:  این  وی در 
میلیارد ریال، موجب اشتغالزایی ۲۳۰ نفر شده است.

طریق  از  اغلب  تولیدی  واحد  این  محصولات  داد:  ادامه  رحمانی 
واردات تامین می شد و با راه اندازی این خطوط تولیدی، بیش از ۲۰۰ 

واحد از محصولات مورد نیاز خودروسازان، در داخل تامین خواهد شد.
همچنین وزیر صنعت، معدن و تجارت از یک واحد تولید کننده انواع 
ترانسفورماتور توزیع روغنی بازدید کرد و در این باره به خبرنگاران گفت: 
با وجود مشکلاتی که در تامین مواد اولیه وجود دارد، این واحد تولیدی 

ورق های فلزی مورد نیاز خودرو را تامین کرده است.
به گفته وی، اگر چه مدتی پیش این محصول بومی سازی شد، اما 

هنوز برای تامین نیاز تولید کنندگان،   واردات انجام می گیرد.
رحمانی با تاکید بر این که در تولید هر محصولی با تامین نیاز داخل، 
واردات آن ممنوع می شود تاکید کرد: با وجود تحریم ها، تولیدات بیشتر 
واحدهای تولیدی افزایش پیدا کرده و تولیدکنندگان ظرفیت تولید و 

تعداد نیروهای خود را افزایش داده اند.
و سرمایه  نفری  اشتغال ۵8۰  با  تولیدی  واحد  این  به گفته وی، 

گذاری ۲ هزار و ۵۰۰ میلیارد ریالی، توانسته پتانسیل تولید خود را برای 
تامین انواع ترانسفورماتور گسترش دهد و مدیران این واحد تولیدی قول 
افزایش بکارگیری نیرو را نیز داده اند.وزیر صمت خاطرنشان کرد: دولت 
به هر طریق ممکن برای فعال سازی واحدهای تولیدی حمایت می کند و 
تنها راه پیروزی کشورمان در جنگ اقتصادی افزایش تولید داخلی است.
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